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Protokół nr XIII/11 
z obrad XIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Łomży, 

które odbyły się dnia 28 lipca 2011 roku 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Łomży 

 
 
 
Na ogólną liczbę 23 radnych Rady Miejskiej Łomży w obradach sesji uczestniczyło 
16 radnych, co stanowi 69,5 % ogółu radnych. 
 
 
Radni nieobecni usprawiedliwieni: 
 

1. Witold Chludziński 
2. Hanka Gałązka 
3. Bernadeta Krynicka 
4. Bogumiła Olbryś 
5. Henryk Piekarski 
6. Zbigniew Prosiński 
7. Andrzej Wojtkowski 

 
Ponadto w obradach sesji uczestniczyły osoby zgodnie z załączonymi listami 
obecności. 
Obrady sesji rozpoczęto o godz. 10.11, a zakończono o godz. 10.30. 
 
 
 
Maciej Andrzej Borysewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  
 
 Otworzył obrady XIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Łomży i po 
zapoznaniu się z listą obecności, stwierdził prawomocność obrad.  
 Poinformował, że zwołał nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej na wniosek Pana 
Prezydenta ( w załączeniu). W związku z tym w porządku obrad jest tylko jeden 
punkt – podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Łomży 
na 2011 rok. Dodał, że ze względu na charakter sesji innych punktów być nie może  i 
nie są przewidywane.  
 Następnie poprosił o uwagi do porządku obrad.  
 Rada nie zgłosiła uwag i w wyniku głosowania 16 głosami za – jednogłośnie 
przyjęła następujący porządek obrad: 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Łomży 
na rok 2011.  
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Ad. 1 
 
Maciej Andrzej Borysewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  
 
 Zwrócił się do  Prezydenta jako wnioskodawcy o kilka słów wprowadzenia. 
 
 
Mieczysław Czerniawski – Prezydent Miasta 
 
 Zabierając głos przeprosił, że być może niektórym radnym przerwał urlop. 
Jednocześnie podziękował Przewodniczącemu Rady za pozytywne przyjęcie jego  
wniosku. Wyjaśnił, że sprawa rzeczywiście  nabrała takiego tempa, że być może 
moglibyśmy nie zmieścić się w czasie. Wyjaśnił, że sprawa dotyczy przedsięwzięcia, 
którego nie udało się zrealizować na przełomie roku 2010 i 2011. Dodał, że wówczas 
miasto nie było przygotowane od strony i finansowej i organizacyjnej, aby w mieście, 
w okresie zimowym, zafunkcjonowało lodowisko z prawdziwego zdarzenia.  
Poinformował, że prowadził rozmowy w Ministerstwie Sportu i w Urzędzie 
Marszałkowskim, rozmawiał osobiście z Panem Marszałkiem Dworzańskim oraz z 
zastępcą Marszałka Panem Piorunkiem w sprawie zrealizowania, ważnego 
szczególnie dla dzieci i młodzieży,  a także dla starszych mieszkańców miasta, 
przedsięwzięcia pod tytułem „biały orlik”. Rozważane były dwie możliwości. Pierwsza 
koncepcja dotyczyła budowy „białego orlika” z zadaszeniem jako stałego obiektu przy 
obecnie funkcjonującym „orliku” przy ul. Katyńskiej. Analiza jednak wykazała przede 
wszystkim duży poziom środków, który musielibyśmy zaangażować, ponieważ koszt  
stałego lodowiska z zadaszeniem szacuje się na ok. 2,5 mln. zł, a dofinansowanie 
Ministra Sportu nie jest zbyt wysokie. Dlatego też dzisiaj przedłożona została 
Wysokiej Radzie propozycja      „białego orlika” przy ul. Katyńskiej. Jest to lodowisko 
rozkładane, a jego koszt to ok. 660 tys. zł. Miasto ma gwarancję, że Ministerstwo 
Sportu, poprzez Urząd Marszałkowski, jest w stanie dofinansować to zadanie w 
wysokości 300 tys. zł. Kwota ta jest górną granicą jaką może Minister Sportu 
dofinansować tego typu obiekt sportowy. Zgodnie z zarządzeniem,  takie inwestycje 
mogą być dofinansowane w wysokości 50 %, ale nie więcej niż 300 tys. zł. Dodał, że 
gwarancja na lodowisko i jego eksploatację przewidziana jest na ok. 3-4 lata. Uważa, 
że powinniśmy myśleć perspektywicznie i jeżeli tylko nadarzy się taka szansa oraz 
możliwości pozwolą, aby w mieście powstało lodowisko zadaszone, trwałe, które 
będzie służyć mieszkańcom przez lata. Na dzień dzisiejszy  mamy takie możliwości i 
byłoby błędem, abyśmy nie skorzystali z tych 300 tys. zł, które możemy pozyskać ze 
środków zewnętrznych.  
 Wyjaśnił, że we wniosku zawarty jest również ppkt b, ale ten ppkt nie obciąża, 
a raczej wzbogaca budżet miasta.  
 Następnie poinformował, że w dniu dzisiejszym zakończyły się wszystkie 
konkursy na naczelników wydziałów Urzędu Miejskiego. W dniu dzisiejszym też 
podpisał ostatnią decyzje o powołaniu na stanowisko Naczelnika  Wydziału Inwestycji 
Pana Marka Raszczyka. Poinformował również Przewodniczącego oraz Wysoką 
Radę, że ustalono z Panem Zawiślakiem, iż rada konsultacyjna rozpocznie prace na 
początku września, a tematem zasadniczym będzie zakończenie reorganizacji i 
kształtowanie stabilnych struktur Urzędu Miasta. Chcielibyśmy, aby nowi naczelnicy 
mieli z radą konsultacyjną bezpośredni kontakt. Dodał, że zwrócił się do 30 
przedstawicieli różnych dziedzin życia o wyrażenie zgody na piśmie, na  pracę w 
radzie konsultacyjnej. 
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Jadwiga Kozłowska – Skarbnik Miasta  
 
 Przedstawiła wniosek Prezydenta Miasta w sprawie zmian w budżecie miasta 
na 2011 rok ( w załączeniu).  
 
 
Alicja Konopka – Przewodnicząca Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 
 Przedstawiła  opinię Komisji Finansów i Skarbu Miasta (w załączeniu). Dodała, 
że członkowie Komisji głosując, mieli dylemat, ponieważ  zdają sobie sprawę, że 
lodowisko jest miastu potrzebne tym bardziej, że miasto otrzyma dofinansowanie w 
wysokości 300 tys. zł na samo zadanie inwestycyjne, ale również wiedzą, że to 
będzie kosztowało miasto dużo, dużo więcej, ponieważ koszty eksploatacji będą 
ogromne.  Komisja wydając pozytywną opinię miała świadomość, że z jednej strony 
miasto musi się rozwijać i mieć jakąś ofertę dla dzieci i młodzieży, a z drugiej strony, 
że będzie to obciążać budżet miasta. 
 
Maciej Andrzej Borysewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  
 
 Otworzył dyskusję.  
 
Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  
 
 W związku z powyższym poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 Na 16 radnych, obecnych na sesji,  w głosowaniu udział wzięło 16 radnych. Za 
podjęciem uchwały opowiedziało się 15 radnych, przy braku głosów przeciw i 1 głosie 
wstrzymującym 
 

Uchwała nr 78/XIII/11 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 28 lipca 2011 rok 
 

w sprawie zmian w budżecie miasta Łomży na rok 2011 (w załączeniu). 
 
Zbigniew Lipski – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
 
 Poinformował, że miasto Łomża zostało laureatem rankingu Samorządów 
Rzeczypospolitej 2011  w kategorii Najlepsze miasto na prawach powiatu. 
Pogratulował Prezydentowi Miasta, Przewodniczącemu Rady Miejskiej i wszystkim 
mieszkańcom Łomży tego wyróżnienia. 
 
Maciej Andrzej Borysewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  
 
 Poinformował, że  związku z najbliższymi wydarzeniami 15 sierpnia w trakcie 
uroczystości związanych ze świętem Wojska Polskiego i świętem kościelnym, 
sztandar będzie wystawiony. Trójka sztandarowa została wybrana i składa się z 
Przewodniczącego Rady Macieja Borysewicza, Wiceprzewodniczącego Rady 
Mariusza Chrzanowskiego i radnego Jana Bajno.  
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 Poinformował również, że następna sesja planowana jest na dzień 31 sierpnia 
br. , w trakcie której zostaną zrobione zdjęcia radnym do nowej strony internetowej i 
archiwum.  
 Dodał, że w związku z tym, iż sesja miała charakter nadzwyczajny, a część 
radnych przebywa na urlopach i nie byliby w stanie dojechać, podjął decyzję, że radni 
nieobecni  nie będą pozbawieni z tego tytułu diet. Podziękował obecnym na sesji 
radnym za przybycie.  
 W związku z wyczerpaniem porządku dziennego zamknął obrady XIII 
nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Łomży. 
 

      Przewodniczący 
      Rady Miejskiej Łomży 

 

                                                                          Maciej Andrzej Borysewicz 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
 
 
Jadwiga Zawiśniewska 

 
 
  
 
 
 
 


